
 

 

          Πώς λύνονται οι ασκήσεις 

                  με τα παραθετικά  
                   των επιθέτων; 
 

 

Σας δίνεται η φράση milites fortes sunt 

και η άσκηση ζητά να μεταφέρετε το επίθετο στους άλλους δύο βαθμούς.  

 

Το πρώτο βήμα είναι να αναγνωρίσω γραμματικά το επίθετο 

Milites fortes sunt 

 

Ονομαστική πληθυντικού [αφού προσδιορίζει το υποκείμενο milites],  

αρσενικού γένους, θετικός βαθμός. 

 

Το δεύτερο βήμα είναι να σχηματίσω τα παραθετικά του fortes στην αρχική του μορφή  

[δηλ., στην ονομαστική ενικού] 

Θετικός  Συγκριτικός Υπερθετικός  

fortis – is – e fortior –ior  -ius fortissimus – a – um 

 

Το τρίτο βήμα είναι να κλίνω το συγκριτικό και υπερθετικό βαθμό 

 και να εντοπίσω την ονομαστική πληθυντικού στο ίδιο γένος. 

Να θυμάστε….. 

Ο Συγκριτικός κλίνεται κατά την γ’ κλίση 
 

lex [ αρσενικό και θηλυκό γένος] 

corpus – oris [ουδέτερο γένος] 

 

Ο Υπερθετικός κλίνεται κατά την β’ κλίση 
 

populus [αρσενικό γένος] 

terra [θηλυκό γένος] 

donum [ουδέτερο γένος] 

 

Έτσι λοιπόν για τον Συγκριτικό το fortior θα γίνει fortiores [βλ. leges] 

ενώ 

για τον Υπερθετικό το fortissimus θα γίνει fortissimi [βλ. populi] 
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                    Να τα εξηγήσω  
     άλλη μία φορά;;; 

 

 

Σας δίνεται η φράση Feminas pulchras viri amant 

και η άσκηση ζητά να μεταφέρετε το επίθετο στους άλλους δύο βαθμούς.  

 

Το πρώτο βήμα είναι να αναγνωρίσω γραμματικά το επίθετο 

Feminas pulchras viri amant 

 

Αιτιατική πληθυντικού [αφού προσδιορίζει το αντικείμενο feminas],  

θηλυκού γένους, θετικός βαθμός. 

 

Το δεύτερο βήμα είναι να σχηματίσω τα παραθετικά του pulchras  

στην αρχική του μορφή  

[δηλ., στην ονομαστική ενικού] 

Θετικός  Συγκριτικός Υπερθετικός  

Pulcher – chra - um Pulchrior, -ior, - ius Pulcherrimus – a – um  

 

Το τρίτο βήμα είναι να κλίνω το συγκριτικό και υπερθετικό βαθμό 

 και να εντοπίσω την αιτιατική πληθυντικού στο ίδιο γένος. 

Να θυμάστε….. 

Ο Συγκριτικός κλίνεται κατά την γ’ κλίση 
 

lex [ αρσενικό και θηλυκό γένος] 

corpus – oris [ουδέτερο γένος] 

 

Ο Υπερθετικός κλίνεται κατά την β’ κλίση 
 

populus [αρσενικό γένος] 

terra [θηλυκό γένος] 

donum [ουδέτερο γένος] 

 

Έτσι λοιπόν για τον Συγκριτικό το pulchrior θα γίνει pulchriores [βλ. leges] 

ενώ 

για τον Υπερθετικό το pulcherrima θα γίνει pulcherrimas [βλ. terras]  
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